
Protokół nr XXXVII/2022 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniach 27 i 28 września 2022 roku 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1000 otworzył XXXVII Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

• Sołtysów 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

13 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XXXVII Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku 

obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś zapytał czy Radni Powiatowi z naszej gminy 

dostali zaproszenie na sesję. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz odpowiedział, że zostali powiadomieni za potwierdzeniem 

odbioru. Obecny na sesji jest tylko Radny Powiatowy Maciej Malczyk.  

 

Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji o stanie i zarządzaniu komunalnym zasobem mieszkaniowym 

gminy Poniec 

5. Wysłuchanie informacji nt. realizacji inwestycji na terenie gminy,  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2042, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2022, 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy 

Dębowej w miejscowości Poniec, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Poniec, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego  

zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w 

szkołach prowadzonych przez Gminę  Poniec dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnych, za warunki pracy,  za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie: zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i  przedszkolach  oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych nauczycieli szkół i przedszkoli niewymienionych  w art. 42. ust. 3 Karty 

Nauczyciela, dla których organem prowadzącym jest Gmina Poniec, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, 

16. Przyjęcie protokołu z XXXV i XXXVI sesji Rady Miejskiej, 

17.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

18.  Wolne wnioski i zapytania, 

19. Wysłuchanie informacji nt. realizacji inwestycji na terenie gminy oraz wstępne 

rozpoznanie potrzeb jednostek pomocniczych w tym zakresie na 2023 rok, 

20. Przerwa w obradach 

21. 28 września br. wznowienie obrad, 

22.  Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Radna Ewa Kończak skierowała interpelacje do Starostwa Powiatowego z prośbą                           

o wykonanie prac na terenie sołectwa Szurkowo.  

Pkt 4. Wysłuchanie informacji o stanie i zarządzaniu komunalnym zasobem 

mieszkaniowym gminy Poniec. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego o  
przedstawienie informacji o stanie i zarządzaniu komunalnym zasobem mieszkaniowym 
gminy Poniec. 
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński szczegółowo przedstawił informacje o stanie i zarządzaniu 

komunalnym zasobem mieszkaniowym gminy Poniec. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś czy jest zainteresowanie wykupem mieszkań 

komunalnych.  

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński odpowiedział, że kilka zainteresowanych osób wykupiło 

mieszkania komunalne, obecnie nie ma ich już tak dużo, natomiast te co są wymagają 

remontu, a osoby w nich mieszkające nie są zainteresowane kupnem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że osoby które mieszkają w mieszkaniach 

komunalnych mają niższe dochody, poprosił także Kierownik OPS Hannę Konieczną o 

szczególne zainteresowanie tymi osobami w obecnym trudnym czasie.  

  

Pkt 5. Wysłuchanie informacji nt. realizacji inwestycji na terenie gminy. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie informacji nt. realizacji inwestycji na terenie gminy. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił szczegółową informację nt. realizacji inwestycji 

na terenie gminy. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś zapytał co było przyczyną przeciekania 

dachu na Hali widowiskowo - sportowej oraz czy nie było jeszcze gwarancji.  

Prezes OSiR Łukasz Idowiak odpowiedział, że gwarancja była tylko na 24 miesiące.  

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2022-2042. 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXXVII/314/2022 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXIX/252/2021 z dnia 17 grudnia 

2021 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2022-2042. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2022. 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Poniec.   

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 

Dariusza Kielisia o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXXVII/315/2022 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krysitan Juśkiewicz przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVII/316/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 

Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy 

Dębowej w miejscowości Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVII/317/2022 

w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Dębowej w miejscowości 

Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 
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Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVII/318/2022 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Poniec.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu 

Gostyńskiego zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 
Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVII/319/2022 

w sprawie przejęcia przez Gminę Poniec od Powiatu Gostyńskiego zadania zarządzania 

publicznymi drogami powiatowymi. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym                      

w szkołach prowadzonych przez Gminę  Poniec dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnych, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw. 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Kierownika GZOS Katarzynę Wróblewską                       

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
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Kierownik GZOS w Poniecu Katarzyna Wróblewska przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę               

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                             

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVII/320/2022 

w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę  Poniec dodatków: za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnych, za warunki pracy, za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie: zasad udzielania i 

rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i  przedszkolach  oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 

opiekuńczych nauczycieli szkół i przedszkoli niewymienionych  w art. 42. ust. 3 Karty 

Nauczyciela, dla których organem prowadzącym jest Gmina Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Kierownika GZOS Katarzynę Wróblewską                       

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik GZOS w Poniecu Katarzyna Wróblewska przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę               

o przedstawienie projektu uchwały. 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały                             

w przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVII/321/2022 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie: zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i  przedszkolach  oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycieli szkół i 

przedszkoli niewymienionych  w art. 42. ust. 3 Karty Nauczyciela, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował, że treść petycji została opublikowana w 

Biuletynie Informacji Publicznej. Ponadto stwierdził, że Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Tadeusz Twardy bardzo szczegółowo przedstawił sprawozdanie z 

rozpatrzenia obu petycji oraz przekazał rekomendacje co do uchwał w ich sprawie. W 

związku z powyższym z uwagi na obszerność materiału Przewodniczący zaproponował 

rezygnację z omawiania uchwały w sprawie petycji.  

Żaden z radnych nie zgłosił sprzeciwu do powyższej propozycji, zatem Przewodniczący 

poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVII/322/2022 

w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował, że treść petycji została opublikowana w 

Biuletynie Informacji Publicznej. Ponadto stwierdził, że Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Tadeusz Twardy bardzo szczegółowo przedstawił sprawozdanie z 

rozpatrzenia obu petycji oraz przekazał rekomendacje co do uchwał w ich sprawie. W 

związku z powyższym z uwagi na obszerność materiału Przewodniczący zaproponował 

rezygnację z omawiania uchwały w sprawie petycji.  

Żaden z radnych nie zgłosił sprzeciwu do powyższej propozycji, zatem Przewodniczący 

poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXXVII/323/2022 

w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt  16.  Przyjęcie protokołu z XXXV i XXXVI Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXXV oraz XXXVI Sesji 

Rady Miejskiej. Rada Miejska w obecności 13 radnych w głosowaniu przyjęła oba protokoły z 

poprzednich sesji.  

 

Pkt  17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Odpowiedzi wpłynęły. 

 

Pkt  18. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś zadał pytanie do Radnych Powiatowych, dlaczego 

zostało pominięte kilka miejsc zaznaczonych do naprawy asfaltu na drodze z Ponieca w 

kierunku Bojanowa. Poprosił też o dokładne remonty i wszelkie prace związane z 

utrzymaniem poboczy do granicy powiatu. Zapowiedział złożenie interpelacji w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przekazał dalsze prowadzenie sesji swojemu Zastępcy 

Dariuszowi Kielisiowi oraz ogłosił 10 minutową przerwę przed rozpoczęciem części 

wyjazdowej.  

 

Pkt 19. Wysłuchanie informacji nt. realizacji inwestycji na terenie gminy oraz wstępne 

rozpoznanie potrzeb jednostek pomocniczych w tym zakresie na 2023 rok. 

 

Przewodniczącego Rady Jerzy Kusz stwierdził, że druga część sesji ma charakter wyjazdowy i 

zgodnie z ustalonym harmonogramem radni spotkają się z Przewodniczącym Zarządu 

Osiedla, sołtysami i członkami rad sołeckich w poszczególnych sołectwach w celu 

przeanalizowania potrzeb sołectw w kontekście budżetu Gminy Poniec na 2023 rok (według 

ustalonego harmonogramu). Sołtysi przed propozycjami do budżetu przedstawili zadania 

zaplanowane i wykonane w bieżącym roku.  

Podczas objazdowej Sesji Rady Miejskiej w dniu 27 września 2022 roku przez sołtysów 

zostały zgłoszone następujące propozycje do projektu budżetu Gminy Poniec na 2023 rok: 



 10 

 

PONIEC 

• przebudowa skrzyżowania dróg powiatowych, ulic Rydzyńskiej i Ogrodowej, 

• przebudowa ulicy Bojanowskiej,  

• budowa parkingu przy kościele pw. Chrystusa Króla, 

• przebudowa chodnika przy drodze powiatowej na ulicy Gostyńska Szosa,  

• kompleksowa przebudowa budynku „B” Szkoły Podstawowej, 

• remont dachu oraz elewacji budynku Przedszkola,  

• remont dachu budynku „C” Szkoły Podstawowej. 
 
MIECHCIN 

• naprawa nawierzchni przy przystanku autobusowym, 

• założenie lampy przy posesji nr 1, 

• utwardzenie dróg śródpolnych, 

• budowa drogi od Państwa Wojteczków do drogi asfaltowej przy Państwie Adamczak. 
 
JANISZEWO 

• modernizacja łazienek na sali wiejskiej, 

• zakup patelni elektrycznej, 

• położenie nawierzchni asfaltowej na drodze od bloków do skrzynek. 
 
WASZKOWO 

• położenie chodników, 

• zakup blaszaka jako pomieszczenia gospodarczego. 
 
Do obrad dołączył Radny Stanisław Machowski. 

 
ŚMIŁOWO 

• wymalowanie świetlicy i amfiteatru, 

• zakup wieszaka, 

• remont dróg. 
 

DRZEWCE 

• remont świetlicy. 
 
BOGDANKI 

• zakup kosiarki spalinowej, 

• odmalowanie kuchni, 

• wymiana instalacji elektrycznej na sali wiejskiej, 
 

ŁĘKA WIELKA 

• budowa chodników przy drogach powiatowych. 
 

 
ŁĘKA MAŁA 

• remont świetlicy wiejskiej. 
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CZARKOWO 

• dokończenie chodnika przebiegającego wzdłuż wioski od posesji nr 5, 

• budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 4906P wraz z oświetleniem, wzdłuż 
drogi od nr 25 do przystanku autobusowego, 

• remont szatni na sali wiejskiej.  
 

Pkt 20. Przerwa w obradach 
Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś od godz. 1640 odroczył obrady sesji do godz. 1000 
dnia następnego tj. 28 września 2022 roku. 
 
Pkt 21. Wznowienie obrad 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś w dniu 28 września 2022 roku o godz. 1000 

wznowił obrady XXXVII Sesji Rady Miejskiej. Zgodnie z ustalonym harmonogramem radni 

spotkali się z sołtysami i członkami rad sołeckich w poszczególnych sołectwach w celu 

przeanalizowania potrzeb sołectw w kontekście budżetu Gminy Poniec na 2023 rok. (według 

ustalonego harmonogramu).  

 

Podczas objazdowej Sesji Rady Miejskiej w dniu 28 września 2022 roku przez sołtysów  
zostały zgłoszone  następujące  propozycje do  projektu budżetu Gminy Poniec na 2023 rok: 

 

ZAWADA 

• dalszy ciąg budowy chodnika, 

• dokończenie ogrodzenia placu zabaw, 

• wyczyszczenie stawu. 
 
WYDAWY 

• ogrodzenie wiaty. 
 
DZIĘCZYNA 

• kompleksowy remont sali wiejskiej, 
 

 
SZURKOWO 

• dokończenie chodników w kierunku Zmysłowa, 

• wymiana łańcuchów przy przystanku autobusowym, 

• wymiana grzejnika w świetlicy wiejskiej. 
 

SARBINOWO 

• wycięcie poboczy drogi do Dzięczyny, 

• monitoring świetlicy wiejskiej, 

• wyczyszczenie stawów, 

• lampy solarne w miejscowości Włostki. 
 
ROKOSOWO 
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• przełożenie chodnika przy drodze powiatowej od nr 20 do nr 23, 

• naprawa chodnika przy drodze powiatowej od nr 34, 

• dalszy ciąg położenia asfaltu na drodze w stronę Pudliszek. 
 

BĄCZYLAS 

• budowa świetlicy, 

• zrobienie projektu i położenie chodnika.  
 

TEODOZEWO 

• remont elewacji sali wiejskiej. 
 

ŻYTOWIECKO 

• remont elewacji Domu Kultury, 

• wykonanie chodnika od nr 4 do nr 10, 

• położenie chodnika od nr 17 do nr 29.  
 

GRODZISKO 

• dokończenie drogi gminnej. 
 

Pkt 22. Zakończenie. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

podziękował radnym i gościom za uczestnictwo w XXXVII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 15:45 

dokonał zamknięcia obrad Sesji.   

   

 
Protokółowała                                                                             Przewodniczący  Rady 
Karolina Cieślak                                                                                     Jerzy  Kusz 
 
 
 


